
ŠKOLA ZA KLASIČNI BALET 
ZAGREB, Ilirski trg 9 
Klasa: 601-01/17-01/34 
Urbroj: 251- 99-01-17-78 
Zagreb, 14. rujna 2017. godine 
 

Z A P I S N I K 
sa  9. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet, Zagreb, 

održane  28. rujna 2017. godine  u 12.00 sati. 
 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: IGOR SEDMAKOV, ANA SAMOVOJSKA, SAŠA GRUNČIĆ, 
MATEJ DOREŠIĆ, VESNA PODUŠKA FARKAŠ, MARIJA ŠARIĆ  
Odsutni članovi Školskog odbora: Snježana Abramović Milković - ispričana 
Zapisničar: VESNA PERAK 
 
Gospođica Ana Samovojska, predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu Školskog odbora Škole 
za klasični balet, pozdravlja prisutne, te predlaže slijedeći  
                        

D n e v n i    r e d : 
 

1. Potvrda odluka sa  prethodne sjednice 
2. Razmatranje i usvajanje Plana i programa rada za školsku 2017./2018. 
3. Razmatranje i usvajanje Školskog kurikuluma za školsku 2017./2018. 
4. Razno   

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1. 

O d l u k a : 
 

Potvrđuju se odluke i zaključci sa  8. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet održane 14. 
rujan 2017. godine. 
 
AD 2. 

 O d l u k a : 
 

Donosi se Plana i programa rada Škole za klasični balet za školsku godinu 2017./2018. 
 
AD 3.  

O d l u k a : 
 

Donosi se Kurikulum Škole za klasični balet za školsku godinu 2017./2018. 
 
AD 4. 
 a) 

Od l u k a : 
 

Laura Bergant, učenica III. razreda osnovne  škole, Odjel za klasični balet,  oslobađa se plaćanja  
participacije za školsku godinu 2017./2018. 
 
b) 
Gospodin Igor Sedmakov navodi da su u prostorima Škole već započeli radovi na uređenju baletnih 
dvorana, a kako se planira uređenje i velike baletne dvorane, predlaže da se  pozove statičar i utvrdi 
građevinsko stanje zgrade odnosno može li se pristupiti tim radovima bez opasnosti. Zgrada je stara, 
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nije u lošem stanju, ali to moraju potvrditi stručnjaci kako bismo otklonili odgovornost s obzirom 
na prijašnje tvrdnje da korištenje zgrade predstavlja stalnu opasnost. 
Gospodin Marija Sivoš navodi da je dogovorio pregled prostora od strane sudskog vještaka za 
građevinarstvo koji će dati mišljenje o radovima koji se planiraju izvesti. Za sada su porušene 
kalijeve peći u baletnim dvoranama. 
 
c) 
Gospođa Vesna Poduška Farkaš izvještava o zaključku Vijeća roditelja da se uputi dopis HNK 
kojim bi se dogovorila izdvojena nabava ulaznica za baletnu predstavu Orašar u kojoj sudjeluju 
učenici Škole, jer zbog velikog interesa za tu baletnu predstavu roditelji imaju problema sa 
kupovinom ulaznica. Ukoliko je moguće da se roditeljima u predprodaji osiguraju dva termina u 
kojem mogu nabaviti ulaznice za predstave u kojima sudjeluje njihovo dijete. Isto tako kazalište bi 
trebalo dati jasne upute koliko ulaznica može nabaviti uz popust svaki učenik, učesnik u predstavi. 
 
d)  
Gospođa Vesna Poduška Farkaš navodi da je već s ravnateljem razgovarala, s obzirom na specifične 
povrede plesača, potrebu uspostave suradnje sa određenim fizijatrom i ortopedom kojem bi se 
učenici mogli obratiti u slučaju potrebe i dobiti odgovarajuću zdravstvenu skrb. 
Gospodin Marijan Sivoš navodi da je već preliminarno razgovarao sa gospođom Sandom 
Dubravčić,  nekadašnjom uspješnom klizačicom, a sada liječnicom specijalistom fizikalne medicine 
i rehabilitacije. 
 
 
 Dovršeno u 13.15  sati 
 
Zapisničar:                                                                                        Predsjednica Školskog odbora:                
 
 
VESNA PERAK                                                                                        ANA SAMOVOJSKA 
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